

NOT FABLES BUT POWER

ບໍ່ແມ່ນພະລັງງານ

ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ້. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂຫລືບັບບຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ info@angp.co.za



MALETSUNYANE FALLS (194 metres) Lesotho

ມັນຢູ່ທີ່ນີ້ບ່ອນທີ່ Masoebe , ພໍ່ ມົດແມ່ມົດ ຜູ້ ໃຫຍ່ , ໄດ້ໂຍນສະ ເໜ່ຂອງຄົນ, ຢາ ແລະກະດູກຜີພາຍຫຼັງທີ່ພົບຊີວິດ ໃໝ່ ໃນ ພຣະຄຣິດ.

ພະລັງທີ່ຈະຊ່ວຍປະຢັດ

"ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຕິດຕາມ ເລື່ອງເລົ່າທີ່ປະ ດິດຂຶ້ນ ຢ່າງສະຫຼາດ ເມື່ອພວກເຮົາໄດ້ບອກທ່ານກ່ຽວກັບ **ວິດເດດ** ແລະການສະເດັດມາຂອງອົງພຣະເຢຊູຄຣິດ ຈື່າຂອງພວກເຮົາ,

ແຕ່ວ່າພວກເຮົາເປັນພະຍານໃນຄວາມເປັນພະຍານຂອງພະອົງ" (2 ເປໂຕ 1:16).

ບາງຄົນອາດຈະ ມີພວກເຮົາເຊື່ອວ່າ ການ ພະຄໍາພີແມ່ນພຽງແຕ່ ເຖິງ ຂອງ fables ຫຼື ເລື່ອງ. ນິທານ ທີ່ບໍ່ເປັນ ຄວາມຈິງແລະຖືກສ້າງຂຶ້ນໂດຍຜູ້ຊາຍ.

ອັກຄະສາວິກເປໂຕບອກພວກເຮົາວ່າ ເມື່ອພວກເຂົາຢູ່ເທິງພູ, ພວກເຂົາໄດ້ ຫັນພຣະເຢຊູປ່ຽນຮູບ (ຫລືປ່ຽນແບງ) ຢູ່ຕໍ່ ໜ້າ

ພວກເຂົາ. ພວກເຂົາໄດ້ຫັນ ລັດສະ ໜີ ພາບ ຂອງພຣະອົງ ແລະ ໄດ້ຍິນ ສຸລະສຽງຂອງພຣະເຈົ້າຈາກສະຫວັນກ່າວວ່າ: "ນີ້ແມ່ນບຸດຂອງເຮົາ, ຜູ້ທີ່ ເຮົາ ຮັກ; ຂ້ອຍ ພໍໃຈ ກັບພຣະອົງ "

(ມັດທາຍ 17: 5).

ອັກຄະສາວິກ ໂປໂລໄດ້ ບອກພວກເຮົາ ວ່າ ທ່ານ ແມ່ນ ບໍ່ ມີຄວາມລະອາຍ ຂອງພຣະກິດຕິຄຸນຂອງພຣະຄຣິດເພາະວ່າມັນແມ່ນ ອຳນາດຂອງພຣະເຈົ້າສໍາ ລັບຄວາມລອດຂອງທຸກຄົນທີ່ເຊື່ອໄດ້, ທີ່ຈະ ໄດ້ Jew ແລະຫຼັງຈາກນັ້ນ ການ ທີ່ ຄົນຕ່າງຊາດ (Romans 1:16). ພຣະຄຣິດຊົງສະເດັດມາ ເພື່ອ ຊ່ວຍ ຄົນບາບ. ບໍ່ມີຜູ້ໃດທີ່ຊົ່ວຮ້າຍຫລືຄົນດີເກີນໄປຜູ້ທີ່ພຣະອົງບໍ່ສາມາດ ຊ່ວຍຊີວິດໄດ້. ເຂົາ ແມ່ນ ສາມາດ ທີ່ຈະ ຊ່ວຍປະຢັດ ທັງຫມົດ ເຫຼົ່ານັ້ນ ຜູ້ທີ່ ມາ ກັບ ພະເຈົ້າ ໂດຍຜ່ານພຣະຄຣິດ ພຣະເຢຊູ (ເຮັບເຮີ 7:25). ເຂົາ ມີ ການ ພະລັ ງງານ ທີ່ຈະ ຊ່ວຍປະຢັດການເຫຼົ້າຫນ້າສັງເວດ, gangster ການ, ໄດ້ thief ແລະ ຄົນຂີ້ຕົວະໄດ້. ລາວຍັງໄດ້ຊ່ວຍຄົນຂີ້ລັກຢູ່ເທິງໄມ້ກາງແຂນ. ພະອົງຊ່ວຍຊີວິດຜູ້ອົງຂອງສະມາລີ. ພຣະອົງໄດ້ບັນທຶກ maniac ຂອງ Gadara ຜູ້ທີ່ໄດ້ຄອບຄອງໂດຍ legion ຂອງມານໄດ້. ພຣະອົງໄດ້ rebuked ທະເລມີພະຍຸແລະບັນທຶກໄວ້ Peter ຈາກ sinking ໄດ້. ເຂົາ ບັນທຶກໄວ້ ທາງສາສະຫນາ ປະຊາຊົນເຊັ່ນ: ຊາອີເລ ຂອງ Tarsus ຜູ້ທີ່ຕໍ່ມາ ໄດ້ກາຍເປັນ ທີ່ Paul mighty.

ຢູ່ທີ່ນີ້ໃນອາຟຣິກາ, ພຣະອົງໄດ້ຊ່ວຍຊີວິດຈິດວິນຍານຫລາຍພັນດວງ. ບາງຄົນ ເປັນ ຄົນຂີ້ເຫຼົ້າ, ຄົນອື່ນທີ່ຜິດສິນລະ ທຳ ແລະບາງຄົນແມ່ນແມ່ມົດ. ຊື່ ໜຶ່ງ ຂອງ Masoebe , ແມ່ນ ໜໍ່ ຜີທີ່ມີພະລັງທີ່ສຸດໃນສະ ໄໝ ຂອງລາວ. ລາວຮູ້ວິທີທີ່ຈະໃຊ້ຜີປີສາດແລະອ້າງວ່າມັນມີ ອຳ ນາດໃນການເຮັດໃຫ້ຜົນຕົກ. ລາວເປັນຄົນທີ່ເມົາເຫຼົ້າ ແລະເປັນຄົນຂາດສິນ ທຳ. ແຕ່ມີ ໜຶ່ງ, ເມື່ອລາວໄດ້ຍິນຂ່າວປະເສີດທີ່ຖືກປະກາດແລະໄດ້ເຫັນວິທີທີ່ພະເຈົ້າປິ່ນປົວຄົນ

ນປ່ອຍແລະຄົນເບ້ຍລ່ອຍໂດຍບໍ່ຕ້ອງໃຊ້ຢາ,
ລາວໄດ້ຮັບຄວາມລອດພົ້ນ. ລາວໄດ້ກັບໄປເຮືອນຂອງລາວຢູ່ເຂດພູສູງ ຂອງ
Lesotho ແລະ ເກັບເອົາຢາ, ກະດູກແລະສະເໜ່ ທັງ ຫມິດ
ຂອງລາວ ແລະໂຍນພວກເຂົາລົງໄປໃນ ບ່ອນ ສູງໆ ເຂົ້າໄປໃນ ນ້ຳ
ຕົກ MALETSUNYANE

ທີ່ ເລີກ . ລາວທຳລາຍຢາສູບແລະລາວ marijuana ແລະ
poured ອອກ ເບຍລາວທັງຫມົດ,
ເປັນ ເຂົາ ໄດ້ ກຳນົດ ບໍ່ ໃຫ້ ດື່ມ ໃດ ເຫຼົ່າ ຫຼືສູບຢາຮູບແບບຂອງການສູບຢາ
ຫຼື dagga

ອີກເທື່ອຫນຶ່ງ. ລາວໄດ້ກ້າຍມາເປັນຄົນຄຣິດສະຕຽນທີ່ຈິງໃຈ ທີ່ ທຸກຄົນ ຮູ້ວ່າ
ເປັນຜູ້ຊາຍທີ່ແທ້ຈິງຂອງພຣະເຈົ້າ. No ຫນຶ່ງ ສາມາດ ໄດ້ ມີການປ່ຽນແປງ
ທີ່ ຊີວິດຂອງມະນຸດແຕ່ພຣະຄຣິດ.

ຂ້ອຍຮູ້ຈັກ ຊາຍ ໜຸ່ມ ຄົນ ໜຶ່ງ ທີ່ເປັນ gangster
ທີ່ແທ້ຈິງ ເຊິ່ງ ພຽງແຕ່ ດຳ

ລົງຊີວິດ ໂດຍ ການລັກ, ໂກງ ແລະ ບຸ້ນ ບ່ອນທີ່ລາວໄປ. ລາວຢູ່ໃນຄຸກ ກ່ວາ
ອອກຈາກ ຄຸກ . ແຕ່ພະລັງແຫ່ງຂ່າວປະເສີດໄດ້ຊ່ວຍຊີວິດ ຊາຍຄົນນັ້ນ ຢ່າງ
ລະອຽດ ແລະປ່ຽນແປງຕະຫຼອດຊີວິດແລະເຮັດໃຫ້ລາວເປັນ ນັກເທດສະ
ໜາ ຂ່າວປະເສີດ. ຜ່ານ ການເທດສະ ໜາ

ຂອງລາວຫຼາຍຮ້ອຍຄົນ ຂອງ ພວກແກງ gang , ຄົນຂີ້ເຫຼົ້າ, ໂຈນ ແລະຄາດ
ຕະກອນ ໄດ້ຮັບຄວາມ ລອດ ຢ່າງແທ້ຈິງ ໃນບັນດາ ຊົນຊັ້ນທຸກຊັ້ນ ຄົນ,
ທຸກຍາກແລະທຸກຍາກ, ຂາວແລະ ດຳ.

ພະລັງງານປະຢັດແບບດຽວກັນນີ້ໄດ້ປ່ຽນແປງຊີວິດຂອງຂ້ອຍຫລາຍກວ່າ 60
ປີທີ່ຜ່ານມາແລະໄດ້ຮັກສາຂ້ອຍຕະຫລອດປີນີ້. ມັນບັນທຶກອ້າຍນ້ອງຂອງຂ້າ
ພະເຈົ້າ ແລະ ເອື້ອຍນ້ອງທັງຫລາຍແລະ ຮັກຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແມ່. ມັນຈະຊ່ວຍ
ທ່ານໄດ້ຖ້າທ່ານປ່ອຍໃຫ້ພຣະເຢຊູເຂົ້າມາໃນຫົວໃຈຂອງທ່ານ. ສາດສະໜາ
ຈະບໍ່ ຊ່ວຍປະຢັດ ທ່ານ ແຕ່ວ່າ ພຣະເຢຊູ ຈະ. ສຳລັບ ນີ້ ແມ່ນ ໄດ້ ຈຸດປະສົງ
ຫຼາຍ ຂອງພຣະອົງມາ ສູ່ໂລກ.

ໃນເວລາ ໜຶ່ງ ພວກເຮົາໄດ້ຢູ່ກັບແມ່ ໜ້າຍ ຄົນ ໜຶ່ງ
ທີ່ຜົວຂອງລາວ ມີຊີວິດຢູ່ໃນນະຣົກເປັນເວລາຫລາຍກວ່າ 20
ປີ, ເກືອບດື່ມຕົວເອງຈົນຕາຍແລະເຮັດໃຫ້ຊີວິດຂອງເມຍແລະລູກຂອງລາວ
ທຸກທໍລະມານທີ່ສຸດ. ແຕ່ພວກເຂົາສືບຕໍ່ ອະທິຖານເພື່ອລາວແລະພຣະເຈົ້າໄດ້
ລອດພົ້ນແລະໄດ້ປິດປ່ອຍລາວຈາກທາງທີ່ລາວເຮັດຜິດ . ບໍ່ ພຽງແຕ່ພະລັງ

ານສາມາດເຮັດໄດ້ ຂອງຂ່າວປະເສີດຊ່ວຍປະຢັດບຸກຄົນ, ມັນສາມາດບັນທຶກ
ໃນຄອບຄົວທັງຫມົດ,
ມີບ້ານທັງຫມົດ ຫຼື ຕົວເມືອງ ແລະ ເປັນ ທັງຫມົດ ປະເທດ. ການ ພົ້ນຜູ້ ໃນ
Wales ເວລາຫຼາຍປີກ່ອນໄດ້ຊ່ວຍປະຢັດບ້ານທັງ
ໝົດ. ການງ່າຍດາຍການເທດສະຫນາ ຂອງ
Jonah ບັນທຶກໄວ້ ໃນ ນະຄອນ ຂອງ Nineveh ຈາກການທຳລາຍ. ພຣະເຈົ້າ
າ ສາມາດ ຊ່ວຍປະຢັດ ຊາດ ທັງ ໝົດ . ທ່ານ ກ່າວວ່າ:
"ຈົ່ງຫັນມາຫາເຮົາແລະໄດ້ຮັບຄວາມລອດ,
ພວກເຈົ້າທັງຫລາຍທີ່ ສຸດ ຈາກແຜ່ນດິນໂລກ; ເພາະວ່າເຮົາແມ່ນພຣະເຈົ້າ,
ແລະບໍ່ມີຜູ້ໃດອີກ" (ເອຊາຍາ 45:
22). ຄຳພີໄບເບິນແລະ ປະຫວັດສາດ ຂອງ ການ ໂລກ ແມ່ນ ຢ່າງເຕັມທີ່ ຂ
ອງ ຄວາມຈິງ ຫລັກຖານ ຂອງພຣະເຈົ້າ ປະຢັດ ພະລັງງານ. ນີ້ ແມ່ນ ເຫດຜົ
ນ ທີ່ ທຸດສະຫວັນ ໄດ້ກ່າວ ກັບໂຈເຊັບ, ກ່ອນທີ່ ພຣະເຢຊູ ຈະ ເກີດ: "ເຈົ້າຕ້
ອງຕັ້ງຊື່ໃຫ້ ພຣະເຢຊູ, ເພາະວ່າພຣະອົງຈະຊ່ວຍປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງໃຫ້ພົ້ນ
ຈາກບາບຂອງພວກເຂົາ" (ມັດທາຍ 1:21).

ພະລັງໃນການຮັກສາ

ພຣະເຈົ້າໄດ້ກ່າວກັບໂມເຊວ່າ, "ເຮົາແມ່ນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຜູ້ທີ່ຮັກສາທ່ານ"
(ອິບພະຍົບ 5:26). ພຣະເຈົ້າ ພິສູດ ໄດ້ ດ້ວຍຄວາມນັບຖື ຂອງ ພຣະອົງ
Word ສຳລັບ ເຂົາ ແມ່ນ ຂອງເຂົາເຈົ້າ ປື້ນປົວ ສຳລັບການ ສີ່ສິບ ປີ. ບໍ່ແມ່
ນ ໜຶ່ງ ໃນ ຈຳ ນວນ 3 000 000
ຄົນທີ່ ເຈັບປ່ວຍຫຼືເຈັບປ່ວຍ. ແມ່ນແຕ່ໃນເວລາທີ່ພວກເຂົາຖືກງຽບ ໂດຍ
ການເບິ່ງດຽວກັບ ເຄື່ອງ ໝາຍ ທີ່ ພຣະອົງໄດ້ສະ ໜອງ
ໃຫ້ ພວກມັນ ມີຊີວິດຢູ່ ແລະ ຮັກສາພວກເຂົາ. ຫຼາຍຮ້ອຍຄົນ ແລະ ຫລາຍພັນ
ຄົນ ຂອງປະຊາຊົນທີ່ອາໄສຢູ່ໃນທຸກວັນນີ້ ສາມາດເປັນພະຍານເຖິງລົດເດດ
ໃນການຮັກສາຂອງ ພຣະ ເຢຊູຄຣິດ ເຈົ້າ ຂອງພວກເຮົາ .

ຄົນຂີ້ທຸດຜູ້ທີ່ມາຫາພຣະເຢຊູໄດ້ຫາຍດີທັນທີ. ຄົນຕາບອດໄດ້ເຫັນ, ຄົນຫຼຸ
ຫວກ
ໄດ້ຍືນແລະຄົນຕາບອດເວົ້າ. ຄົນພິການແລະຄົນພິການຢ່າງ. ແມ່ນແຕ່ຄົນທີ່
ຕາຍແລ້ວກໍຖືກບຸກໃຫ້ຟື້ນຄືນມາຈາກຕາຍໂດຍ ອຳ
ນາດຂອງ ພຣະ ເຢຊູຄຣິດ ເຈົ້າ ຂອງພວກເຮົາ . ຖ້າບໍ່ ມີ ພະລັງ ໃນ ການປື້ນ
ປົວ ໃນ ພຣະກິດຕິຄຸນ ແລະ ໃນພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງ
ພວກເຮົາ,

ບົດຂຽນນີ້ບໍ່ສາມາດ ຂຽນໄດ້, ເພາະ ວ່າຂ້າພະເຈົ້າ ເອງໄດ້ຢູ່ປະຕູ ແຫ່ງຄວາມ
ຕາຍຫລາຍເທື່ອ ໂດຍ ການ ເປັນພະຍາດ ຮ້າຍແຮງ , ແຕ່ ໄດ້ຮັບການຮັກສາ
ດ້ວຍພະລັງຂອງພຣະ ຄໍາ ຂອງພຣະອົງ. ແນ່ນອນ ພຣະອົງໄດ້ຮັບການ
borne ບາບແລະຄວາມປ່ວຍໄຂ້ຂອງພວກເຮົາ ໃນ ພຣະອົງ ເອງ ຮ່າງກາຍ
ກ່ຽວກັບ ການ ຂ້າມ ແລະ ໂດຍ ບາດແຜຂອງພຣະອົງພວກເຮົາກໍາລັງຮັບກາ
ນປີ້ນປົວ (ເອຊາຍາ 53: 5).

"ຈົ່ງສັນລະເສີນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ໂອ້ ຈິດວິນຍານຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
... ພຣະອົງໄດ້ໃຫ້ອະໄພບາບຂອງຂ້າພະເຈົ້າທັງຫມົດແລະປີ້ນປົວພະຍາດທັງຫ
ມົດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ" (ເພງສັນລະເສີນ 103: 2,

3). ພຣະເຢຊູໄດ້ ປີ້ນປົວຈາກສະຫວັນ, ບໍ່ພຽງແຕ່ປີ້ນປົວຮ່າງກາຍບໍ່ສະບາຍ
ແຕ່ຍັງຈິດວິນຍານໄດ້ ຊຶ່ງເປັນ

sic k ຈາກບາບ . ລາວໄດ້ປີ້ນປົວບາດແຜ ແລະ ເສຍ ໃຈແລະ ຈິດວິນຍານ.
"ຂ້ອຍຈະເຮັດ ໃຫ້ເຈົ້າມີສຸຂະພາບແຂງແຮງ ແລະ ປີ້ນປົວບາດແຜຂອງເຈົ້າ"
(ເຢເຣມີ 30:17). ພຣະເຈົ້າຜູ້ທີ່ສ້າງ ມະນຸດ ຈາກ ຂີ້ຝຸ່ນດິນ ກໍ່ສາມາດຜື່ນ
ຜູ້ສຸຂະພາບຂອງ ພວກເຮົາແລະຮັກສາສຸຂະພາບຂອງພວກເຮົາໄດ້.

ຂ້າພະເຈົ້າ ຈະບໍ່ ລົມ ການ ລູກຊາຍຂອງ ຫົວຫນ້າເປັນ ຢູ່ໃນເລໂຊໂທ ທີ່ໄດ້ຮັບ
ບາດເຈັບ ລາວ ກັບຄືນໄປບ່ອນ ໂດຍ ການຫຼຸດລົງ ຈາກ ການ ມ້າ. ລາວ ເປັ
ນ ອ່າ

ມະພາດ ຈາກແອວລົງມາ. ລາວບໍ່ສາມາດຍ້າຍຂາຂອງລາວແລະ ນອນຢູ່ເທິງ
ຫລັງລາວເປັນ ເວລາ ຫຼາຍ ກວ່າ ສອງປີ. ໂດຍຜ່ານການ ໄດ້ຍິນ ໄດ້ ພຣະກິດ
ຕີຄຸນ ຂໍ້ຄວາມ ເຂົ້າສາລະພາບ ບາບຂອງຕົນແລະພົບເຫັນ ເປັນຊີວິດໃຫມ່ໃ
ນພຣະຄຣິດ. ໃນການຕອບຄໍາອະທິຖານ HE

ບາງສິ່ງບາງຢ່າງ ໄດ້ທັນທີ ການປີ້ນປົວ ແລະ ບາງສິ່ງບາງຢ່າງ ສາມາດ ທີ່ຈະ
ຂັບເຄື່ອນ ມ້າອີກເທື່ອຫນຶ່ງ.

ການຮັກສາຂອງ Madihotetso , ຜູ້ຮັກສາ ມໍລະດົກ ຕໍ່ຜູ້ມີຖານະສູງສຸດ C
ຂອງລັດ

Lesotho, ເຮັດໃຫ້ທົ່ວປະເທດຕົກຕະລົງ. ສໍາລັບ ປີ ນາງໄດ້ ຮັບການ ravin
g mad ແລະ ໄດ້ ຮັບການ tied ກັບລະບົບຕ່ອງໂສ້. ບໍ່ມີທ່ານ ໝໍ, ຂາວຫລື
ດໍາ,

ສາມາດຊ່ວຍລາວໄດ້. ແຕ່ພຣະເຈົ້າຊົງ ປ່ອຍລາວໃຫ້ເປັນອິດສະລະຫລັງຈາກ
ນາງໄດ້ ຮັບການອະທິຖານ ຈາກ ຜູ້ຮັບໃຊ້ ທີ່ຖ່ອມຕົວຂອງພຣະ ອົງ.

ຂ້າພະເຈົ້າຈະບໍ່ລົມກ່ຽວກັບວິທີພັນລະຍາຂອງຫນຶ່ງຂອງຊາວກະສິກອນໃນການ
ໄດ້ສິສັມ State Free

ກາຍປ່ວຍຢ່າງຈິງຈັງຫຼັງຈາກການເກີດລູກ ຂອງ ນາງ ຄັ້ງທໍາອິດ ເດັກນ້ອຍ.
ໃນໄລຍະ 15 ປີ ນາງໄດ້ ຜ່າຕັດ 24

ຊົ່ວຮ້າຍ ແລະໄດ້ຮັບການປະຫານຊີວິດ. ນາງບໍ່ສາມາດ
ເຫັນ ແຂນຂາດງອແລະບໍ່ສາມາດເຫັນແລະໄດ້ຍິນອີກຕໍ່ໄປ. grave
ຂອງນາງໄດ້ ຖືກຂຸດ, ການ coffin

ຊື້ ແລະ ຜົນ້ອງຂອງນາງໄດ້ຖືກແຈ້ງໃຫ້ຊາບ ເຂົ້າຮ່ວມ ກູນີ້ລະຊົ່ວໄດ້.

ແຕ່ພຣະເຈົ້າເຂົ້າແຊກແຊງ ໃນເວລາທີ່ຫນຶ່ງໃນໃຫ້ແກ່ພະນັກຂອງພຣະອົງໄດ້
ອະທິຖານ ໃນ ການອະທິຖານ ຂອງ ສາດສະຫນາ. ລາວໄດ້ ອ້າງເຖິງ ເຄື່ອງ
ໝາຍ 16:17, 18 "ຜູ້ທີ່ເຊື່ອ ... ຈະວາງ ມື ໃສ່ ຄົນປ່ວຍ ,
ແລະພວກເຂົາຈະຫາຍດີ." ພຣະເຈົ້າໄດ້ ສໍາ ຜັດຜູ້ຍິງ ແລະນາງໄດ້ຫາຍດີ.

ພະລັງຂອງເລືອດຂອງພຣະເຢຊູ

ມັນເປັນພຽງແຕ່ໂດຍ ອໍາ

ນາດຂອງເລືອດ ຂອງພຣະເຢຊູເທົ່ານັ້ນທີ່ໃຈຂອງພວກເຮົາ ສາມາດຖືກ ຊໍາ
ລະລ້າງຈາກ ບາບທັງ ໝົດ. ບໍ່ມີສະບູ, ຢາຫຼືສານເຄມີໃດໆສາມາດ ກໍາ
ຈັດບາບໄດ້. ຖ້າພວກເຮົາເວົ້າວ່າພວກເຮົາບໍ່ມີບາບ,

ພວກເຮົາຫລອກລວງຕົວເອງ, ແລະ ຄວາມຈິງ ບໍ່ ຢູ່ໃນ ພວກເຮົາ. ຖ້າພວກ
ເຮົາສາລະພາບບາບຂອງພວກເຮົາ , ພຣະເຈົ້າຊົງສັດຊື້ ແລະທ່ຽງ
ທໍາ ທີ່ຈະໃຫ້ອະໄພ ບາບ ຂອງພວກເຮົາ , ແລະ ເພື່ອ ຊໍາ
ລະລ້າງ ພວກເຮົາຈາກຄວາມ ບໍ່ຊອບ ທໍາ ທັງ

ໝົດ . ເລືອດຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດ, ພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ, ຊໍາ
ລະລ້າງເຮົາຈາກບາບທຸກຢ່າງ (1 ໂຢຮັນ 1: 7-10). ໃນ ການເປີດເຜີຍ 7:
9-17, ພວກເຮົາໄດ້ອ່ານ ຂອງ ທີ່ອິ່ງໃຫຍ່ ຜູງຊົນທີ່ ບໍ່ມີ ໃຜ ສາມາດ ນັບໄດ້,
ຈາກທຸກໆປະເທດຊາດ, ຊົນເຜົ່າ, ປະຊາຊົນ ແລະພາສາ, ຜູ້ທີ່ໄດ້ລ້າງ robes
ຂອງເຂົາເຈົ້າແລະເຮັດໃຫ້ເຂົາເຈົ້າເປັນສີຂາວໃນເລືອດຂອງລູກແກະໄດ້.

ເປໂຕແລະໂຢຮັນ ບອກພວກເຮົາກ່ຽວກັບ ອໍາ

ນາດແຫ່ງ ການໄຖ່ ຂອງເລືອດ ຂອງພຣະເຢຊູ, ວ່າ ບໍ່ພຽງແຕ່ ຊໍາ
ລະ ລ້າງ ພວກເຮົາຈາກ ບາບໃນອະດີດ ແຕ່ ຈາກ ບາບ ຕົວຂອງມັນເອງ ແລະ
ຈາກ ການ ຄອບ ງໍາ ແລະ ອໍາ ນາດຂອງບາບ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊື້ ພວກເຮົາ ສໍາ
ລັບຕົວເອງໂດຍຜ່ານ ເລືອດຂອງພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ. ພວກເຮົາຮູ້ວ່າພວກ
ເຮົາບໍ່ໄດ້ຖືກຊື້ ດ້ວຍ ເງິນແລະ ຄໍາ, ແຕ່ ມີ ການ ລ້າຄ່າ ເລືອດ ຂອງ ພຣະອ

ຮິດລູກແກະຜູ້ນີ້ແມ່ນໂດຍບໍ່ມີການ blemish

ຫຼືຜິດປົກກະຕິ. (1 ເປໂຕ 1:18, 19). ພະເຢຊູ ຊື້ ພວກເຮົາໃຫ້ ເປັນ ພະເຈົ້າ ໂດຍ ເລືອດຂອງພະອົງຈາກທຸກ ເຜົ່າ, ທຸກພາສາແລະທຸກຄົນແລະທຸກຊາດ ເພື່ອເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາເປັນປະໂລຫິດເພື່ອຮັບໃຊ້ພະເຈົ້າ (ພະນິ ມັດ 5: 9, 10).

ເລືອດຂອງພຣະເຢຊູມີ ອຳ ນາດທີ່ຈະປົກປ້ອງ ພວກເຮົາຈາກ ອຳ ນາດທີ່ຊົ່ວຮ້າຍຂອງສັດຕູ. ມັນແມ່ນເລືອດຂອງລູກແກະໄດ້ sprinkled ກຸ່ງ ວກັບການ doorposts

ໄດ້ ຂອງເຮືອນຂອງເຂົາເຈົ້າການປົກປ້ອງທີ່ ເດັກນ້ອຍ ຂອງ ອິດສະຣາເອນ ໃນ ປະເທດເອຢິບ ຈາກ ການ ທຳລາຍຜູ້ທີ່ຖືກຂ້າຕາຍທັງຫມົດທຳອິດທີ່ເກີດ. ພຣະເຈົ້າກ່າວວ່າ: "ເມື່ອຂ້ອຍເຫັນເລືອດ, ຂ້ອຍ ຈະຜ່ານ ພວກເຈົ້າໄປ" (ອິ ບພະຍົບ 12:

13). ມັນ ແມ່ນ ການ ເຊືອກສີແດງເຂັ້ມໃນ ປ່ອງຢ້ຽມທີ່ບັນທຶກໄວ້ Rahab ແລະປະຊາຊົນທັງຫມົດຂອງນາງໃນເວລາທີ່ເມືອງເຢລິໂກຫຼຸດລົງ (Joshua 2: 18-

21). ເຊັ່ນດຽວກັນນັ້ນ ເລືອດຂອງພຣະເຢຊູມີອຳນາດທີ່ຈະຊ່ວຍປະຢັດທ່ານແລະຄອບຄົວຂອງທ່ານ ຖ້າຫາກວ່າ ທ່ານ ເຊື່ອວ່າ. "ຈົ່ງເຊື່ອ ໃນ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະເຢຊູຄຣິດ, ແລະ ທ່ານ ຈະ ໄດ້ຮັບການ ບັນທຶກ, ທ່ານ ແລະ ຄອບຄົວຂອງທ່ານ." (ກິດຈະການ 16: 31).

ການ ປະຊາຊົນ ໃນ ການ ເປົ່າ ແລະ woodless ປະເທດ ຂອງເລໂຊໂທຜູກໂບສີແດງພຽງເລັກນ້ອຍລະຫວ່າງປົກຂອງໄກ່ຂອງເຂົາເຈົ້າໄດ້. ພວກເຂົາຮູ້ວ່າ ໜາກ

ເຫັບຈະບໍ່ໂຈມຕີຫລືເອົາໄກ່ທີ່ມີໂບສີແດງ ຢູ່ດ້ານ ຫລັງ ຂອງມັນ . ນອກຈາກນີ້ພວກເຮົາໄດ້ອ່ານໃນພະນິ ມັດ 12:

11, ວ່າໄພ່ພົນຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ເອົາຊະນະຊາຕານໂດຍ ອຳ ນາດຂອງເລືອດຂອງລູກແກະ. ຂໍ້ຕໍ່ໄປນີ້ແມ່ນຄວາມຈິງແທ້ໆ ມີ ອຳ ນາດ, ອຳ ນາດ, ອຳ ນາດທີ່ ໜ້າ ອັດສະຈັນ, ໃນເລືອດຂອງລູກແກະ; ມີ ອຳ ນາດ, ອຳ ນາດ, ອຳ ນາດທີ່ ໜ້າ ອັດສະຈັນ, ໃນພຣະໂລຫິດອັນລ້ ອຳ ຂອງລູກແກະ.

ພະລັງຂອງການອະທິຖານ

ການເຊື່ອຝັງການອະທິຖານມີພະລັງທີ່ບໍ່ມີຂີດ ຈຳ ກັດ. ການອະທິຖານປ່ຽນແປງສິ່ງຕ່າງໆ. ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວວ່າ, "ຂໍແລະມັນຈະ

ຖືກມອບໃຫ້ເຈົ້າ." (ມັດທາຍ 7:

7). ຄົນຂີ້ທູດຄົນບໍ່ມີໃຜສາມາດຊ່ວຍໄດ້ ຮ້ອງຂໍໃຫ້ ພຣະເຢຊູ ເພື່ອ ປິ່ນປົວ ຂົາ ແລະ ພຣະເຢຊູໄດ້. ພະຍາດຂີ້ທູດໄດ້ອອກຈາກລາວ ທັນທີ . ຄົນຕາບອດໄດ້ຮ້ອງຫາພຣະເຢຊູແລະໄດ້ເຫັນລາວ. ສີ່ ຜູ້ຊາຍປະຕິບັດ ເປັນ ຜູ້ຊາຍ ທີ່ ເປັນ ອຳມະພາດກັບພຣະເຢຊູ, ຂໍໃຫ້ພຣະອົງຊົງໃຜດໃຫ້ຄົນແລະພຣະເຢຊູໄດ້. ມີ ຫຼາຍແມ່ນ ພະລັງງານ ໃນ ການອະທິຖານ ກ່ວາ ໃນ ລະເບີດປະລໍາມະນູ ຫຼື ໃນ ອື່ນໆ ປະເພດ ຂອງ ລູກລະເບີດ. ການອະທິຖານ ບໍ່ ພຽງແຕ່ຊ່ວຍຊີວິດ ສ່ວນ ບຸກຄົນ ເທົ່ານັ້ນ , ມັນ ສາມາດປ່ຽນແປງປະຊາຊາດທັງ ໝົດ.

ເອລີຢາ, ເຊິ່ງເປັນຄົນຄືກັບພວກເຮົາ, ໄດ້ອະທິຖານຢ່າງຈິງຈັງເພື່ອວ່າມັນ ຈະບໍ່ຜົນຕົກ, ແລະມັນບໍ່ໄດ້ຜົນຕົກເປັນເວລາສາມປີເຄິ່ງ. ລາວໄດ້ອະທິຖານອີກເທື່ອ ໜຶ່ງ ແລະມັນກໍ່ຜົນຕົກ. ພຣະອົງຍັງໄດ້ອະທິຖານ ໆ່ຍດາຍ ອະທິຖານ ແລະ ໄຟມາ ລົງ ຈາກ ສະຫວັນ, ແລະເຜົາເຖິງການເສຍສະລະ, ໄມ້, ການ ກ້ອນຫີນ ແລະຜຸ່ນແລະ licked ນ້ຳ. ຊາດອິດສະຣາເອນທັງ ໝົດ ຖືກ ນຳ ກັບມາຫາພຣະເຈົ້າໂດຍ ການອະທິຖານຂອງຜູ້ຊາຍຄົນ ໜຶ່ງ. ກະສັດເອເຊເກຍເຊໄດ້ອະທິຖານຫາພຣະເຈົ້າເມື່ອສັດຕູມາໂຈມຕີລາວ. ໃນ ຄຳ ຕອບຕໍ່ ຄຳ ອະທິຖານຂອງລາວ, ທູດຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ຂ້າທະຫານ ຈຳ ນວນ 185 000 ຄົນໃນຄ່າຍຂອງສັດຕູ. ພຣະເຢຊູໄດ້ອະທິຖານຈົນກ່ວາ ຂອງພຣະອົງ ສ່ອງໃບ ຫນ້າ ແລະ ເຄື່ອງນຸ່ງທີ່ມຂອງພຣະອົງ ແມ່ນ ສີຂາວແລະສ່ອງແສງ. ລາວໄດ້ອະ ທິຖານຕະຫຼອດ ຄົນ. ລາວໄດ້ຖືສິນອິດເຂົ້າແລະອະທິຖານ. ພຣະອົງໄດ້ອະທິຖ ານຢ່າງຈິງຈັງຈົນເທື່ອຂອງພຣະອົງເປັນຄືກັບຢອດເລືອດທີ່ໄຫລອອກມາ. ພຣ ະອົງໄດ້ເອົາຊະນະບາບແລະມານໂດຍຜ່ານການອະທິຖານ. ລາວໄດ້ ບອກພວກ ເຮົາໃຫ້ອະທິຖານຕະຫຼອດເວລາ .

ພະລັງແຫ່ງສັດທາແລະຄວາມຮັກ

ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວວ່າຖ້າພວກເຮົາມີສັດທານ້ອຍ ຄື ເມັດ ໝາກ ໂມທີ່ ພວກເຮົາຈະຍ້າຍພູເຂົາ (ມັດທາຍ 17:20). ບໍ່ມີສິ່ງໃດທີ່ເປັນໄປບໍ່ໄດ້ຖ້ າພວກເຮົາວາງໃຈແລະເລື້ອໃນພຣະເຈົ້າ. ໂດຍຜ່ານການ ເລື້ອໃນພຣະເຈົ້າອິດ ສະຣາເອນໃນລະດັບຕໍ່າອານາຈັກ, ໄດ້ນຳເອົາປະມານ ຄວາມຍຸດຕິທຳ, ໄດ້ຮັບ ສິ່ງທີ່ ໄດ້ ສັນຍາໄວ້, ປິດ ບາກໄດ້ ຂອງ ຊ້າງ , ຢຸດ ການ fury ຂອງ ການ ໄຟ ແລະພື້ນຈາກ ຂອບຂອງ ການ sword. ໃນເວລາ ຂອງ ຄວາມອ່ອນແອເຂົາເຈົ້າໄດ້ຖືກເຮັດໃຫ້ເຂັ້ມແຂງ,

ກາຍ brave ໃນການສູ້ຮົບ (ເປັນ David ໃນເວລາຕໍ່ສູ້ກັບໂຄລົອດ) ແລະ defeated ກອງທັບຂອງສັດຕູໄດ້ (ເຫບເລີ 11:33, 34). ສັດທາແມ່ນໄຊຊະນະທີ່ ເອົາຊະນະ ໂລກໄດ້ (1 ໂຍຮັນ 5: 4).

ພະລັງ ໜຶ່ງ

ຂອງພະເຈົ້າ ແມ່ນຄວາມຮັກ. ຄວາມຮັກມີຄວາມເຂັ້ມແຂງ ຄືກັບຄວາມຕາຍ. ຄວາມຮັກຊະນະສັດຕູຂອງພວກເຮົາ. ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາຍັງເປັນຄົນບາບ, ພຣະຄຣິດ ໄດ້ສິ້ນ ພຣະຊົນ ເພື່ອ ພວກເຮົາ. ໃນເວລາທີ່ ພວກເຮົາ ໄດ້ ພະເຈົ້າຂອງ ສັດຕູພວກເຮົາໄດ້ຄືນດີກັບພຣະເຈົ້າໂດຍຜ່ານການເສຍຊີວິດຂອງພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ (ໃນ Romans 5: 8-10). ມັນພ້ອມດ້ວຍ ອຳນາດແຫ່ງຄວາມຮັກທີ່ເຮັດໃຫ້ ພຣະເຈົ້າສາ ມາດ ມອບ ພວກເຮົາທີ່ເປັນ ບາບ ໃຫ້ແກ່ ພຣະບຸດອົງ ດຽວຂອງ ພຣະອົງ, ວ່າຜູ້ໃດທີ່ ເຊື່ອ ໃນ ພຣະອົງ ຈະ ບໍ່ ຈົບຫາຍ ແຕ່ ໄດ້ໄປໂດຍບໍ່ມີ ຊີວິດນິລັນດອນ (ໂຍຮັນ 3:16). ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້ານີ້ຈຳກັດທາງດ້ານໃຫ້ພວກເຮົາ ໃຫ້ບໍລິການ ພຣະອົງ, ທີ່ຈະ ຮັກສາ ຂອງພຣະອົງ ພຣະບັນຍັດ, ການ ເຊື່ອຜັງແລະ ໄວ້ວາງໃຈພຣະອົງ. ມັນໂຍນຄວາມຍ້ານທັງ ໜຶ່ງ ອອກໄປ. ບໍ່ມີສິ່ງໃດ ທີ່ ສາມາດ ແຍກ ພວກເຮົາອອກຈາກຄວາມຮັກຂອງພຣະຄຣິດ.

" ໃນທຸກສິ່ງທີ່ພວກເຮົາມີໄຊຊະນະ ເໜືອ ໄຊຊະນະ ໂດຍຜ່ານ ພຣະອົງ ຜູ້ທີ່ ຮັກ ພວກເຮົາ. ສຳລັບ ຂ້າພະເຈົ້າ ກຳລັງ ໃຈວ່າ ວ່າ ບໍ່ ເສຍຊີວິດ ຫຼື ຊີວິດ, ບໍ່ Angeles Nor ເດີນທາງໄປສຶກ, ບໍ່ ປະຈຸບັນຫຼືອະນາຄົດ, ຫຼືພະລັງງານໃດໆກໍຕາມບໍ່ສູງ ຫຼືຄວາມເລິກ, ຫຼືສິ່ງອື່ນໃນການສ້າງທັງຫມົດ, ຈະສາມາດທີ່ຈະ ແຍກພວກເຮົາ ຈາກ ການຮັກຂອງ ພຣະເຈົ້າ ທີ່ ແມ່ນ ຢູ່ໃນພຣະເຢຊູຄຣິດພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ" (ໂລມ 8: 35-339).

ພະລັງງານແຕ້ມ

ພະເຢຊູຄຣິກັບແມ່ເຫຼັກທີ່ມີພະລັງເຊິ່ງດຶງດູດຜູ້ຊາຍທຸກຄົນໃຫ້ມາຫາພະອົງ. ພຣະເຢຊູກ່າວວ່າ "ແຕ່ວ່າ , ເມື່ອຂ້າພະ ເຈົ້າຖືກຍົກ ຂຶ້ນມາຈາກ ແຜ່ນດິນໂລກ, ຂ້າພະເຈົ້າ ຈະດຶງດູດມະນຸດທຸກຄົນມາສູ່ຕົວເຮົາເອງ," (ໂຍຮັນ 12:32). ພຣະເຢຊູບໍ່ໄດ້ຂັບໄລ່ພວກເຮົາໂດຍຄວາມຍ້ານກົວຄືກັບຜີປີສາດ, ພຣະເຢຊູຊົງດຶງພວກເຮົາຄືກັບຜູ້ລ້ຽງທີ່ດີທີ່ ນຳ

ພາຜູງແກະຂອງລາວ. ລາວເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຫ່າງຈາກ ບາບແລະ ຈາກຄວາມສຸກທີ່ຜິດບາບຂອງໂລກ ໄປ ປະຕິບັດຕາມ ພຣະອົງ ກັບ ສີຂຽວ ທັງຫຍ້າລ້ຽງສັດ ແລະ ການ ນ້ຳງຽບ. ທັນທີທີ່ ໄດ້ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະອົງເອງຈະສະເດັດລົງມາ ຈາກສະຫວັນ ກັບ ການ loud ຄຳສັ່ງ, ທີ່ມີ ການ ສຸລະສຽງຂອງ ປະມຸບທູດສານ ແລະ ມີ trumpet ໂທຂອງ ພຣະເຈົ້າ, ແລະ ໄດ້ເສຍຊີວິດໃນພຣະຄຣິດຈະເພີ່ມສູງຂຶ້ນຄັ້ງທຳອິດ,

ຫຼັງຈາກນັ້ນພວກເຮົາຜູ້ທີ່ຍັງມີຊີວິດຢູ່ແລະປະໄວ້ຈະໄດ້ຮັບການຈັບ

- ໃນ ກະພິບຕາ

- ເພື່ອ ພົບ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນອາກາດ. ແລະ ດັ່ງນັ້ນ ພວກເຮົາຈະມີ ການພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຕະຫລອດໄປ (1 ເທຊະໂລນິກ 4: 13-18 1 ໂກຣິນໂທ 15: 51-58).

ພະລັງງານສ້າງສັນ

ກ່ອນທີ່ຈະປິດ,

ອະນຸຍາດໃຫ້ຂ້ອຍເວົ້າກ່ຽວກັບພະລັງແຫ່ງການສ້າງສັນຂອງຂ່າວປະເສີດເລີ່ມເຮັດໃຫ້ໄພ່ພົນອອກຈາກຄົນບາບ. ກະສັດດາວິດ ຮູ້ ບາງສິ່ງບາງຢ່າງ ຂອງ ທີ່ພະລັງງານ ໃນເວລາທີ່ ລາວອະທິຖານ,

"ສ້າງໃນຂ້າພະເຈົ້າຫົວໃຈອັນບໍລິສຸດ, O ພຣະເຈົ້າ, ແລະຕໍ່ພຣະວິນຍານ steadfast ໃນຂ້າພະເຈົ້າ"

(ເພງສັນລະເສີນ 51:10). ຫຼັງຈາກໄຊລະນະທັງຫມົດທີ່ພຣະອົງໄດ້ຮັບຮາງວັນໃນໄລຍະສັດຕູຂອງພຣະເຈົ້າ, ທ່ານໄດ້ພົບເຫັນວ່າ ການ ສັດຕູ strongest ຢູ່ໃນຕົນເອງ, ສຶກກະປົກຂອງຕົນເອງ ຫົວໃຈ. ການ ຫົວໃຈ ແມ່ນ "ຄວາມຂີ້ຕົວະ ... ແລະ ນອກເຫນືອການ ປິ່ນປົວ.

ຜູ້ທີ່ສາມາດເຂົ້າໃຈມັນ?" (ເຢເຣມີ 17: 9). ພຣະເຢຊູບອກພວກເຮົາວ່າ - "ຈາກພາຍໃນ, ອອກຈາກຫົວໃຈຂອງຜູ້ຊາຍ, ມາຄິດຊົ່ວຮ້າຍ, ທາງເພດການຜິດສິນທຳ, ລັກ, ການຄາດຕະກຳ, ການຫລົ້ນຊື້,

ຄວາມໂລບມາກ, ເຈດຕະນາຮ້າຍ, ການຫລອກລວງ, ລາມົກ, ອິດສາບັງບຽດ, ການໃສ່ຮ້າຍ, ອອດດີ ແລະ ຄວາມໂງ່ຈ້າ. evils

ທັງຫມົດເຫຼົ່ານີ້ມາ ຈາກ ພາຍໃນ

ແລະເຮັດໃຫ້ມະນຸດເປັນຄົນທີ່ ບໍ່ສະອາດ " (ມາລະໂກ 7:21 - 23).

ດາວິດຮູ້ວ່າລາວບໍ່ສາມາດປ່ຽນຫົວໃຈຂອງຕົນເອງຫລືເຮັດໃຫ້ມັນສະອາດໄດ້, ສະນັ້ນລາວໄດ້ອະທິຖານຢ່າງຈິງໃຈ, ພາຍໃຕ້ຄວາມ ເລື້ອ

ຫ້ມັນ ຢ່າງເລິກເລິ່ງ ວ່າ ພຣະເຈົ້າ ຜູ້ ສ້າງ ສະຫວັນ ແລະແຜ່ນດິນໂລກ, ຍັງຈະສ້າງຈິດໃຈທີ່ສະອາດ ໃນ ລາວແລະໃຫ້ລາວມີວິນຍານ ໃໝ່. ພຣະເຈົ້າໄດ້ຕອບ ຄໍາ ອະທິຖານຂອງລາວ, ອີງຕາມ ຄໍາ ສັນຍາຂອງພຣະອົງໃນສັນຍາເກົ່າທີ່ວ່າ: "ເຮົາຈະໃຫ້ຫົວໃຈ ໃໝ່ ແລະ ເອົາ ຈິດໃຈ ໃໝ່ ເຂົ້າມາໃນ ເຈົ້າ; ຂ້ອຍ ຈະເອົາ ຫົວໃຈ ຂອງ ເຈົ້າ ອອກຈາກ ກ້ອນຫີນແລະເຮັດໃຫ້ຫົວໃຈ ເນື້ອ ຫັງ" (ເອເຊກຽນ 36) : 26).

ຫຼາຍ ຫຼາຍ ສາມາດ ໄດ້ຮັບການກ່າວ ກ່ຽວກັບ ການ ພະລັງງານ ຂອງ ຄໍາຂອງພຣະອົງ ຊຶ່ງເປັນດໍາລົງຊີວິດແລະການເຄື່ອນໄຫວແລະ sharper ກວ່າ ດາບສອງຄົມໃດ. ພະລັງແຫ່ງການຜື້ນຄົນຊີວິດຂອງພະອົງແລະລົດ ອໍານາດອັນຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ບໍ່ສາມາດບຽບທຽບໄດ້ ສໍາ ລັບພວກເຮົາຜູ້ທີ່ ບໍ່ ເຊື່ອ ໃນ ຕໍາ ນານ - ແຕ່ອີງຕາມການເຮັດວຽກຂອງພະລັງອັນຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງ, ເຊິ່ງໄດ້ອອກແຮງໃນພຣະຄຣິດເມື່ອພຣະອົງໄດ້ ບຸກພຣະອົງຄົນ ຈາກຄວາມຕາຍແລະນັ່ງຢູ່ພຣະຫັດເບື້ອງຂວາຂອງພຣະອົງ ພົບພູມ, ຢູ່ ເໜືອ ລະບອບການປົກຄອງແລະ ອໍາ ນາດ, ອໍາ ນາດແລະການຄອບ ຈໍາ (ເອເຟໂຊ 1: 19 1921).

ພະເຊລູກ່າວວ່າ: "ເຈົ້າຈະໄດ້ຮັບລົດເດດເມື່ອ ພະວິນຍານບໍລິສຸດສະຖິດຢູ່ເທິງ ເຈົ້າ." ໂດຍຜ່ານການພະລັງງານວ່າທັງຫມົດຂອງເຢຣູຊາເລັມ ໄດ້ ສັນສະເທືອ ໃນ ການ ວັນ ຂອງ Pentecost. ອໍາ ນາດນັ້ນຍັງຄືເກົ່າໃນປະຈຸບັນນີ້. " ຄໍາ ສັນຍາແມ່ນ ສໍາ ລັບທ່ານແລະລູກຂອງທ່ານແລະ ສໍາ ລັບທຸກຄົນທີ່ຢູ່ໄກ ສໍາ ລັບທຸກຄົນທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອົງເປັນພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຮົາຈະເອີ້ນ" (ກິດຈະການ 1 : 8, 2 : 39).

ອໍາ ນາດໃນນາມຂອງພຣະເຢຊູ

ພວກເຮົາສາມາດເວົ້າເຖິງພະລັງອັນຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູ, ຊຶ່ງດຽວທີ່ຖືກມອບໃຫ້ແກ່ມະນຸດທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງໄດ້ຮັບຄວາມລອດ (ກິດຈະການ 4:12). ພຣະເຊລູກ່າວວ່າ, "ໃນນາມຂອງເຮົາ, ພວກເຂົາຈະຂັບໄລ່ຜິອອກ; ພວກເຂົາຈະເວົ້າພາສາ ໃໝ່; ພວກເຂົາຈະວາງ ມືໃສ່ ຄົນປ່ວຍ, ແລະພວກເຂົາຈະຫາຍດີ" (ມາລະໂກ 16: 17,18). "ຂ້ອຍ ຈະເຮັດສິ່ງໃດກໍ່ຕາມທີ່ເຈົ້າຂໍໃນນາມຂອງຂ້ອຍ" (ໂຍຮັນ 14:13, 14; 15:16; 16:23). ເປໂຕໄດ້ກ່າວກັບຊາຍຜູ້ທີ່ ກໍາ

ລັງພິການຕັ້ງແຕ່ເກີດ, "ໃນພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດແຫ່ງນາຊາເລດ, ຈົ່ງ ຍ່າງໄປ." ລາວໄດ້ໂດດລົງໄປທີ່ຕົນຂອງລາວ ... ແລະໄດ້ໄປກັບພວກເຂົາໄປໃນບໍລິເວນພະວິຫານ, ຍ່າງແລະ ໂດດ, ແລະ ສັນລະເສີນ ພຣະເຈົ້າ (ກິດຈະການ 3: 1-9). ບໍ່ຫນ້າແປກໃຈ ຂອງພຣະອົງ ຊື່ ແມ່ນ ເອີ້ນວ່າ ປະເສີດ ທີ່ປຶກສາ, Mighty ພຣະເຈົ້າ, ອັນເປັນນິດ ຂອງພຣະບິດາ, Prince of ສັນຕິພາບ (ເອຊາຍາ 9: 6).

"ເພາະສະນັ້ນ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ຍົກພຣະອົງສູງສຸດແລະໃຫ້ຊື່ທີ່ສູງກວ່າທຸກໆຊື່, ວ່າໃນພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູທຸກຫົວເຂົ້າຄວນກັ້ມ, ຢູ່ເທິງສະຫວັນແລະເທິງແຜ່ນດິນໂລກແລະຢູ່ໃຕ້ແຜ່ນດິນໂລກ, ແລະທຸກລິ້ນສາລະພາບວ່າພຣະເຢຊູຄຣິດເປັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ , ເພື່ອລັດສະໝີ ພາບຂອງພຣະເຈົ້າພຣະບິດາ" (ພີລິບ 2: 9 :11)

"ຖ້າທ່ານສາລະພາບດ້ວຍປາກຂອງທ່ານ, " ພຣະເຢຊູ ເປັນ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, "ແລະເຊື່ອໃນຫົວໃຈຂອງທ່ານວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ຍົກພຣະອົງຂຶ້ນຈາກຄວາມຕາຍ, ທ່ານຈະລອດ" (ໂລມ 10: 9).

ຄູ່ເຂົ້າ **ໃນບັດຈຸບັນ** ກ່ອນທີ່ພຣະອົງໃນການອະທິຖານ, ເຊື່ອວ່າ **ໃນບັດຈຸບັນ** ກ່ຽວກັບພຣະອົງ ຜູ້ທີ່ ໄດ້ເສຍຊີວິດ ແລະ ໄດ້ເພີ່ມຂຶ້ນ ສຳລັບ ທ່ານ, ແລະ ສາລະພາບ ພຣະອົງກ່ອນທີ່ ຜູ້ຊາຍ ແລະ ພະເຈົ້າ ກ່ອນທີ່ຈະ ມັນ ເປັນ ເກີນໄປ ຊັກຊ້າ. ຜູ້ໃດທີ່ເຊື່ອໃນພຣະອົງຈະບໍ່ມີຄວາມອາຍ.

JR GSCHWEND

ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ້. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂ ຫລືບັບບຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ info@angp.co.za

ຖ້າທ່ານພົບຄວາມລອດໃນພຣະຄຣິດ, ຫລືໄດ້ຮັບພອນຢ່າງອື່ນຈາກວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດຂອງພວກເຮົາ, ກະລຸນາແຈ້ງໃຫ້ພວກເຮົາຊາບ. ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈ ພະເຈົ້າ ກັບ ທ່ານ, ແລະ ຈື່ທ່ານຕື່ມອີກໃນ ຄຳ ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ. ສຳລັບວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດ, ປຶ້ມ ແລະແຜ່ນພັບພຣິຫຼາຍກວ່າ 540 ພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ພວກເຮົາ :

ຫ້ວໃຈຂອງມະນຸດ



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)